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Traditional Chinese 

什麼是人口普查呢？人口普查是根據美國憲法要求，每十年進行一次的全國常住人口統計。

機構單位和企業在瞭解您的社區人口數量後，就可以有效評估當地所需的服務和規劃，例如

診所、學校和公共道路等。另外，五十州眾議員的席位，也將依據統計結果重新分配。在

2020年3月，美國人口普查局將寄出受訪函，通知每戶人家需要完成一份簡單的問卷調查表

，請民眾回答出在2020年4月1日居住於此地址的住戶資訊。您可以透過線上、電話或郵件方

式回答，聯邦法律保障所有回覆資訊的安全性。 

你我未來，由此展開。請上網站 2020CENSUS.GOV 

 

English 

What is the Census? As mandated by the U.S. Constitution, the census is a once-every-decade 
count of everyone living in the country. When we know how many people live in your 
community, organizations, and businesses are better equipped to evaluate the services and 
programs needed, such as clinics, schools, and roads. It also determines how seats in Congress 
are distributed among the 50 states. In March of 2020, the U.S. Census Bureau will send every 
household an invitation to complete a simple questionnaire about who lives at your address on 
April 1st. You will have the opportunity to respond online, by phone, or by mail, and federal 
law keeps those responses safe and secure. 

Shape your future. Start here. Visit 2020CENSUS.GOV 

https://2020census.gov



